
J e g y z ő k ö n y v 
 
 

Készült: Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. február 9-én 16 órakor 
tartott – közmeghallgatással egybekötött – ülésén Kenderesen. 
 
Az ülés helye. Városi Könyvtár emeleti klubterme 
 
Jelen vannak: Pádár Lászlóné polgármester, Baktai Kálmán, Dr Bencze Miklós, Bodor 
Tamás, Kocsmár Gyula, Veresné Nagy Margit önkormányzati képviselők, Tóth Tiborné 
alpolgármester. – 
 
Bejelentéssel távol. --- 
 
Bejelentés nélkül távol: --- 
 
Jelen vannak továbbá: Sebők Zoltán, a helyi rendőrőrs parancsnoka, Czakó István a 
Polgárőrség vezetője, Mikola Istvánné, a Városi Könyvtár vezetője, Ács Andrea Éva, a 
Móricz Zsigmond Művelődési Ház igazgatója, Süvegesné Bakondi Mária, a Polgármesteri 
Hivatal Pénzügyi és Városgazdálkodási Osztályának vezetője, Nagyné Lenge Margit, az 
Apáczai Csere János Általános Iskola igazgatója, Süveges Lajos, Kenderes Városgazdálkodás 
intézményvezetője, Hoppál Imre, a Középtiszai MEDOSZ SK elnöke, Fodor Imre, Darmosné 
Örökös-Tóth Edit köztisztviselők, Jámbor Miklós, Szűcs Anita, Bodor Andrásné, Dr Ila 
Erzsébet, Terebesi Éva meghívottak,Dr Gaszparjan Karen jegyző,  Csatári Lajos, Horváth 
Kálmánné, Sípos Bálintné, Veres Simonné, Fodor Imréné, Nagy Csaba, Kis-Vénné Smányi 
Margit, Antal Edit, Kunné Barabás Anikó, Kun József, Ladányi Tibor, Pádár Mihályné, 
Fábián Éva, Ducza Judit, Magyarné Berki Mónika, Andrási Ferencné, Krokaveczné Kovács 
Mónika, Csatóné Barabás Irén, Herczeg Éva, Szabó Irma, Darvas Beáta, Farkasné Juhász 
Anita érdeklődők, Kun Sándorné jegyzőkönyvvezető. – 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 7 fős testület 
valamennyi tagja jelen van, az ülés határozatképes. 
Javasolta a kiküldött meghívón szereplő napirendi pontok megtárgyalását.  
Kérte, akinek a napirenddel kapcsolatban van más javaslata, tegye meg. 
 
Más javaslat nem volt. 
 
Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 fő egyhangú szavazatával az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Kenderes Város Önkormányzatának 10/2015.(II.9.)Kt. számú határozata 
Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. február 9-i közmeghallgatással 
egybekötött ülése napirendjének elfogadásáról 
 
 Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pádár Lászlóné polgármester 
 napirendre tett javaslatát elfogadta. 
 
 Erről: 1./ Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, Helyben 
                  
                           é r t e s ü l n e k. 
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1.n a p i r e n d i  p o n t  m e g t á r g y a l á s a 
 
Előterjesztés Kenderes Város Önkormányzatának 2015. évi költségvetési koncepciójáról 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: a tavalyi évet a választási kampány során több alkalommal értékelte, 
és a lakosságot folyamatosan tájékoztatta a megvalósult feladatokról. Összességében 
megállapítható, hogy a tavalyi év eredményes volt, annál is inkább, mivel nem nyomasztotta 
az önkormányzatot az adósság súlyos terhe. A közrend, közbiztonság helyzete is javult, amely 
szorosan összefügg a foglalkoztatás kérdésével is. Az önkormányzatnál a legnagyobb 
problémát továbbra is a munkanélküliség kezelése okozza. Az önkormányzat lehetőségeihez 
mérten közreműködik a munkanélküliség enyhítésében, hisz a közfoglalkoztatás jelentős 
méretű Kenderesen is. Minden olyan lehetőséget próbálnak kihasználni, amellyel a 
közfoglalkoztatottak bevonása bővíthető. Valamennyi projektbe folyamatos volt a 
foglalkoztatás a tavalyi évben. Az intézményeket folyamatosan, fennakadás nélkül tudták 
működtetni, a takarékos gazdálkodás szem előtt tartásával. A 2014. év költségvetését 
pozitívan zárja az önkormányzat. Az összes működő civil szervezettel jó kapcsolatot ápol az 
önkormányzat, és segítik egymás munkáját. Hiszi azt, hogy a civil szervezetekre nagy 
szüksége van a jövőben is minden önkormányzatnak, mivel sokat tudnak segíteni a közösség 
összekovácsolásában. 
Az önkormányzat 2015. évi működési célú bevételeit és kiadásait 519.276 ezer Ft összeggel 
tervezi. Az önkormányzat összes bevétele és kiadása 571.793 ezer Ft. Az önkormányzat 
költségvetési főösszege 286 654 ezer Ft, állami támogatás 101 746 ezer Ft. Az önkormányzat 
létszáma 67 fő és 89 fő közmunkás. A Kenderesi Polgármesteri Hivatal költségvetési 
főösszege 101 671 ezer Ft, állami támogatást 83.951 ezer Ft. A Kenderesi Tarka-Barka Óvoda 
költségvetési főösszege 102 822 ezer Ft, az állami támogatás összege 96 428 Ft. A Móricz 
Zsigmond Művelődési Ház költségvetési főösszege 17 800 ezer Ft, az állami támogatás 
összege 3 221 ezer Ft. A Városi Könyvtár költségvetési főösszege 10 020 ezer Ft, az állami 
támogatás összege 2 147 ezer Ft. Kenderes Városgazdálkodás költségvetési főösszege 52 826 
ezer Ft, az állami támogatás összege 11 214 ezer Ft. Az össz foglalkoztatotti létszám 129 fő. 
Az idei évben a tervek között kiemelten szerepel a munkanélküliség kezelése, ezért a 
foglalkoztatást szeretnék bővíteni, Még mindig nagyon sok olyan család van, ahol egyetlen 
pénzkereseti lehetőség a közmunka. A jövő héten indul a FŐKEFE Nonprofit KFT 
foglalkoztatása, amelynek keretében 86 fő foglalkoztatását tervezik. A közmunkaprogram az 
előző évekhez hasonlóan fog folytatódni. Minden egyes projektet szeretnének kihasználni, és 
azt szeretnék szem előtt tartani, hogy segély helyett munkát adjanak az embereknek. A 
segélyezésre új jogszabály fog vonatkozni. Az önellátás biztosítását tervezik ebben az évben 
is. Működtetik továbbra a tésztaüzemet és termelik azokat a zöldségféléket, húsféléket, 
amelyeket a Központi Konyhán fel tudnak használni. 
A közmunkaprogram mind Kenderesen, mind Bánhalmán folytatódni fog. Az önkormányzat 
vagyongyarapodása folyamatos. A volt Repülőgépes Szolgálat telephelyének megszerzésével 
hosszú távon biztosítható a foglalkoztatás. Az újonnan megválasztott Képviselő-testület 
fiatalos, lendületes, és nagy igyekezettel látott neki a felelősségteljes munkához.  A választás 
óta eltelt időszakban sikerült egy 20 millió Ft-os pályázatot nyerniük, amely a kiállítóterem 
épületének teljes tetőszerkezetének és homlokzatának felújítását teszi lehetővé. Ezen kívül 6,6 
millió Ft-ot nyertek újabb 6 köztéri kamera felszerelésére, ezzel is segítve a közbiztonság 
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 megerősítését. Elkészült a Battyhány út alapja A 2014-2020-as időszakban az uniós pályázati 
pénzek lehívása teljesen más rendszerben történik, a megyei szerep nagyobb lesz. Olyan 
keretek jönnek létre, amelyre a településeknek  lesz lehetősége pályázni, a kistérségi keretből 
pedig alanyi jogon lehet lehívni forrásokat. Kenderes már közel 1 éves előkészítő munkán és  
tárgyalásokon van túl, melynek eredményeképpen az alábbi beruházásokra nyert 
jogosultságot kistérségi, illetve megyei keretből: 
Megyei keret: Ipartelep fejlesztés 250 millió Ft  50 %-os támogatás megvalósítás éve 2015-
2016. 
A kistérségi keretből a Központi Konyha épületének energetikai célú felújítására 40 millió Ft 
100 %-os támogatás, megvalósítás: 2014-2015. A Művelődési Ház energetikai célú felújítása 
130 millió Ft, 100 %-os támogatottságú, megvalósítás éve: 2015. A Polgármesteri Hivatal 
felújítása (tető, energetikai korszerűsítéssel) 90 millió Ft, 100 % támogatottságú, 
megvalósítás: 2015-2016. A 2017-2018-ban tervezett megvalósítások: orvosi rendelő 
akadálymentesítése, 7 millió Ft, 100 %, önkormányzati bérlakások felújítása 50 millió Ft, 100 
%, Tarka-Barka Óvoda felújítása 70 millió Ft 100 %. Kenderes történelmi nevezetességeinek 
megismertetését célzó marketing akciók szervezése 50 millió Ft, 100 %, Roma integrációt 
segítő programok megvalósítása, 50 millió Ft, 100 %. támogatás. Ezen túlmenően további 
útalap készítését tervezik 2015-ben a Béke, Damjanich, illetve Gárdonyi utcákban, illetve 
Bánhalmán. Üzembe helyezik tavasszal a piacot, a zebra elkészülése után. Folytatják a 
telepfelújítást, elkészültek a szociális otthon látványtervei. Tervezik a turisztikai jellegű 
felújítását a 3. számú általános iskola épületének, valamint a játszóterek felújítását  
Kenderesen és Bánhalmán. Elkészült a konzorciumi megállapodás szerződése a 
csatornahálózat kivitelezésére. Ugyancsak tervezik a településen a belvízcsatornahálózat 
bővítését. Ezeken a nagyobb volumenű beruházásokon túlmenően minden olyan feladatot el 
fognak végezni, amely szükséges és fontos. A megvalósítás csak összefogással lehetséges, 
melynek kezdetei jelei már látszódnak és amelynek ő személy szerint nagyon örül. 
Arra kér mindenkit, hogy tegyék fel kérdéseiket, és javaslataikkal, ötleteikkel segítsék 
munkájukat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
DR GASZPARJAN KAREN: a szociális törvény módosulása miatt az aktív korúak 
ellátásának megállapítása a járási hivatal hatáskörébe kerül 2015. március 1-től. A járási 
hivatal feladata lesz a foglalkoztatást helyettesítő támogatás megítélése, illetve új ellátásként 
az egészségkárosodási és gyermekfelügyeleti támogatás biztosítása. A módosítás érinti a 
lakásfenntartási támogatás, az ápolási díj, valamint a méltányossági közgyógyellátás 
folyósítását is. A Képviselő-testület a létfenntartást veszélyeztető rendkívüli élethelyzetbe 
került, valamint az időszakosan, vagy tartósan létfenntartási gonddal küzdő személyek részére 
rendkívüli települési támogatást köteles nyújtani. A települési támogatás keretében adható 
önkormányzati ellátásokról rendeletet kell alkotni, meghatározva a támogatások típusait, 
jogosultsági feltételeit, kifizetésének szabályait, illetve a felhasználásuk ellenőrzésének 
rendszerét. 
 
SÍPOS BÁLINTNÉ kérte a város vezetőit, látogassanak el a Somogyi Béla út környékére és 
nézzék meg, hogy milyen körülmények között kell közlekedniük az ott élőknek. Sem árok 
nincs, sem járda.  Kifogásolta, hogy a Kenderesi Krónikában megjelenő éves naptárban nem 
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 került közlésre az autóbuszok és vonatok menetrendje, valamint több hírt vár a város 
sportéletéről is. 
 
LADÁNYI TIBOR:  gratulált az újonnan megválasztott Képviselő-testületnek. Úgy látja, hogy 
jó kezekben van a város.  Tapasztalata szerint gyenge lábakon áll a gyermekvédelem a 
településen. Tud olyan családról, ahol 17-en élnek egy lakásban. A Pipacs utcában támogat 
egy családot, akik rettenetes körülmények között élnek. Három árva gyereket is támogatott, és 
támogatást soha nem kapott az önkormányzattól, mivel 136 ezer Ft a nyugdíja, de azt nem 
számolták, hogy mennyi a kiadása. Olyanról is tud, hogy hatan-heten fekszenek egy ágyban.  
Azzal is tisztában van, hogy nem lennének ilyen helyzetbe, ha ők is másképpen 
gondolkoznának, de az önkormányzatnak is kellene segíteni. Megköszönte a nemzetiségi 
önkormányzati választáson részt vevők szavazatait és támogatását, valamint a települési 
önkormányzat támogatását. 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: a gyermekvédelmi feladatok a járási hivatalhoz és a Gyermekjóléti 
Szolgálathoz tartoznak. Úgy gondolja, hogy ha Ladányi úr nem kapott gyermekvédelmi 
támogatást, az jogszabály alapján lett elutasítva. A jogszabály nem mondja ki, hogy a 
tartozásokat le kell vonni a jövedelemből.  Az említett család helyzete nem egyedi, több 
család él ilyen helyzetben. Minden esetet egyedileg kell megvizsgálni, de mindenképpen 
következetesnek kell lenni az önkormányzatnak. 
 
CSATÁRI LAJOS: az előző ciklusban önkormányzati képviselő volt. Véleménye szerint 
fontos lenne az ipari szolgáltatás elindítása, fejlesztése a városban. Olyan kisgépek vásárlására 
gondolt, amellyel nem kellene a környező településekről szakembert hívni például dugulás 
esetén. A településen  nincs megfelelő szolgáltatás, nincs például hegesztő, vagy cipész. Úgy 
véli, hogy az önellátás része az ipari szolgáltatás biztosítása is. Felhívta a figyelmet arra a 
problémára, hogy a településen megjelent egy-két hajléktalan. Végezetül elmondta, hogy 
nagyon rokonszenves volt számára az az  összejövetel, amelyet az önkormányzat szervezett a 
tulajdonában lévő telephelyen, ahol egy településfejlesztési tréning keretében tájékoztatták a 
helyi vállalkozókat, civil szervezetek képviselőit a város lehetőségeiről és az elért 
eredményekről. Nagyon jó ötletnek tartott az iparűzési adót fizetők meghívását, tájékoztatását. 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: az elhangzottakra reagálva elmondta, hogy az önkormányzat nyitott a 
szolgáltatások fejlesztése terén, de úgy véli, hogy először azokat a szakembereket kellene 
megtalálni, akik hajlandóak lennének ilyen irányú tevékenységet végezni, és az önkormányzat 
segítené munkájukat. A szakember hiányt naponta érzik, de mindenképpen univerzális 
szakembereket keresnek, mert egy szakmából nem biztos, hogy meg tudnak élni ilyen kis 
településen. 
 
JÁMBOR MIKLÓS: az előzőekben hallottuk, hogy a szociális ellátás új alapokra fog épülni. 
Érdeklődött, hogy milyen nagyságú létszámot fog érinteni a változás. Érdeklődött továbbá, 
hogy az önkormányzati bizottságok hány fősek 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: az önkormányzat három bizottságot hozott létre, az Ügyrendi és Jogi, a 
Szociális és Kulturális, valamint a Pénzügyi, Településfejlesztési bizottságot. A jövő héten 
összevont bizottsági ülést tartanak, amelynek napirendjén szerepelni fog a szociális rendelet 
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 módosítása. Az elfogadás után a lakosságot széles körben tájékoztatni fogják. Olyan 
kimutatással nem rendelkeznek, hogy hány főt érint a változás, mert teljesen át fog alakulni a 
rendszer. 
 
DR BENCZE MIKLÓS tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az orvosi rendelőben történő 
vérvétel bizonytalan ideig szünetelni fog. Ennek oka, hogy a karcagi Kátai Gábor Kórház 
laboratóriuma nem fogadja a kenderesi betegek vérmintáit. Sajnálatos módon most csak 
előzetes egyeztetés alapján, a kórház által adott időpontban kereshetik fel a betegek a karcagi 
laboratóriumot. A mozgásukban korlátozott, valamint idős, beteg emberek szállítását a 
Háziorvosi Szolgálat megoldja. Bejelentette továbbá, hogy a vasárnapi napon megkezdődik a 
településen az ultrahangos vizsgálat. A hasi, nyaki és a lágy részek átvilágítását dr Nagy 
András végzi. Akik rendelkeznek érvényes beutalóval, nem kell Karcagra utazniuk, 
érdeklődjenek, illetve időpontot egyeztessenek a háziorvosi rendelőben. 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: nagyon sajnálatosnak tartja a vérvétel megszűnését, mert mindig arra 
törekedtek, hogy emeljék az egészségügyi ellátás színvonalának emelését. Személyesen 
tárgyalt a kórház főigazgató asszonyával, de anyagi okok miatt nem sikerült egyezségre 
jutniuk. Hiszi azt, hogy lesz benne változás. Az önkormányzat anyagi támogatást biztosított 
idáig is erre a feladatra. Az ultrahangos vizsgálatnak nagyon örül, mert bízik benne, hogy 
ezzel több betegséget is ki tudnak szűrni korai szakaszában. 
 
Mivel más bejelentés nem volt, az első napirendet ezzel lezárta. 
 
2. n a p i r e n d i  p o n t  m e g t á r g y a l á s a 
 
Tájékoztatás az egyházi oktatás beindításának lehetőségéről 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: az egyházi oktatás beindításának kezdeményezéséről már több 
alkalommal tárgyaltak. Már az előző Képviselő-testület is kifejezte abbéli szándékát, hogy az 
oktatási intézményeket egyházi fenntartásba kívánja adni. Szerencsére a szülők nagy része is 
támogatja az egyházi iskola létrejöttét, nem úgy, mint 2013-ban. Úgy értesült, hogy a 
pedagógusok nagy része szintén támogatja az egyházi oktatást. A mai napon azért kérték a 
szülőket, hogy jöjjenek ide, mert amennyiben kérdésük van az egyházi oktatással 
kapcsolatban, fel tudják tenni. Amit ő ezzel kapcsolatban el tud mondani, nem több,  mint 
amit az újságban leírt. Véleménye változatlan. Ragaszkodna ehhez a megoldáshoz, mert 
meggyőződése, hogy Kenderes fennmaradása a tét. Annyit változott a társadalom évtizedek 
óta, hogy csak és kizárólag az egyházi oktatás tud gátat szabni az elszabadulni látszó 
indulatoknak. Hiszi azt, hogy óvodás korban kell elkezdeni azt az egyházi nevelést, amely a 
későbbiekben oda irányul, hogy tudják a szülőt, a pedagógust és egymást tisztelni. Nem kell 
tőle félni, mert pluszt fog adni a nevelésben. Az elmúlt időszakban Nagykörűbe látogattak, 
ahol a helyszínen tájékozódtak az egyházi oktatás tapasztalatairól. Fogalmazhat úgy, hogy 
csodát láttak Nagykörűn az egyházi oktatás terén. A település hatalmas fejlődést mutat, a 
gyerekek viselkedése összehasonlíthatatlan az állami iskolában lévő társaikéval. . Kenderesen 
az önkormányzat közel 40 millió Ft-tal járul hozzá az óvoda és iskola működéséhez. 
Amennyiben nem erre kell költeni, beruházásokat, útfelújításokat tudnának megvalósítani. 
Nagy felelősséget érez mind a gyerekek, mind a pedagógusok iránt. Aki el tudja fogadni az 
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 egyházi oktatás követelményeit, annak nem fog jelenteni semmiféle problémát a 
fenntartóváltás.  Arra kér mindenkit, hogy kérdezzenek, mondják el véleményüket az egyházi 
oktatással kapcsolatban.      
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
JÁMBOR MIKLÓS: alá tudja támasztani, hogy Nagykörű nagyon dinamikusan fejlődő 
település. Idegenforgalmi szempontból jelentős eredményeket, sikereket ért el. Az egyházi 
oktatás Kisújszálláson is működik.  
 
KROKAVECZNÉ KOVÁCS MÓNIKA: érdeklődött, hogy az egyházi oktatás szervezése holt 
tart? Plébános úrral történt-e már egyeztetés, számíthatnak-e rá? 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: plébános úrral folyamatosan tartja a kapcsolatot. Arról is egyeztettek, 
hogy felmenő rendszerben kívánják bevezetni az egyházi oktatást, és tájékoztatta az 
óvodáskorú gyermekek szüleinek álláspontjáról is.  Amennyiben meglesz az iskolában is a 
szülők nyilatkozata, újból tárgyalni fognak, majd azt követően fogják megkeresni az Érseki 
hivatalt. Szeptemberben  kívánják indítani az egyházi oktatást. 
 
LADÁNYI TIBOR:  még mindig nem oldódott meg a Kisújszállás-Kenderes közötti 
kerékpárút problémája. Úgy értesült, hogy Kisújszállás támogatja az útépítést, Kenderes pedig 
nem. 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: ezt jó lett volna az 1. napirendi pontban elmondani. Tekintettel arra, 
hogy ez is sokakat érint, el tudja mondani, hogy tárgyalt a kerékpárút ügyében, és a 4. számú 
főút elkerülő szakaszának építésével egy ütemben fog elkészülni a kerékpárút, már a 
nyomvonala is megvan. 
 
CSATÁRI LAJOS: a maga részéről bátorít mindenkit, hogy ne féljenek az egyházi oktatástól, 
mert lelkiekben gazdagabbak lesznek a gyerekek, és nagy lelkierőt biztosít számukra. 
 
Dr Bencze Miklós önkormányzati képviselő 17 óra perckor eltávozott, így a jelenlévő 
képviselők száma 6 fő. 
 
DR GASZPARJAN KAREN: a nagykörűi látogatáson ő is részt vett. Véleménye szerint az 
egyházi iskola többlet értéket, tudást és másfajta szemléletet ad a gyerekeknek. 
Meggyőződése, hogy a mai társadalomnak szüksége van a keresztény nevelésre, ahol a gyerek 
újra tanulhat tisztelni, szeretni és becsülni. 
 
VERESNÉ NAGY MARGIT: támogatta az egyházi oktatás bevezetését már 2013-ban is. 
Megérti, hogy pedagógus kollégái félnek az újtól és ismeretlentől, de a legnagyobb 
hiányosságot a kommunikációban látja. A követendő irányt csak az egyházi oktatásban látja. 
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KROKAVECZNÉ KOVÁCS MÓNIKA: 2013-ban több alkalommal olyan hírek terjengtek, 
hogy iskolaköpenyt kell hordani a gyerekeknek, meg fog szűnni az informatika óra, és minden 
vasárnap templomba kell menniük. 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: meg tudja erősíteni, hogy sok igaztalan információ jelent meg az 
egyházi oktatás bevezetése ellen, ezekre nem kell odafigyelni, de úgy véli, hogy sem a köpeny 
viselése, sem a templomba járás nem válik hátrányára a gyerekeknek. 
 
DUCZA JUDIT: érdeklődött, hogy hogyan fogják megoldani az 5-6-7 osztályos, problémás 
gyerekek egyházi oktatását: 
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: az egyházi oktatás másféle szemléletet követel a pedagógusoktól is. 
Az egyháznak megvannak azok az eszközei,l (szeretet-óra, lelki sarok stb.) amelyekkel tudja 
kezelni a problémás gyerekeket is. 
 
NAGYNÉ LENGE MARGIT:  hivatalos megkeresést még nem kaptak, ezért nyilatkozni még 
nem tud. A szülői kérdőíveket a holnapi napon fogják eljuttatni a szülőkhöz. Jó lett  volna, ha 
több szülő eljön a mai napon. Pedagógus kollégái nem zárkóznak el az egyházi oktatástól, a 
tantestület csaknem 90 %-a támogatja az egyházi oktatás bevezetését.  
 
PÁDÁR LÁSZLÓNÉ: mivel más bejelentés nem volt, az ülést 17 óra 45 perckor bezárta. 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 

(:Pádár Lászlóné:)      (:Dr Gaszparjan Karen:) 
  polgármester        jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



J e g y z ő k ö n y v 
 

 
Készült: Kenderes Város Önkormányzati Képviselő-testületének 2015. február 9-én 16 
órakor tartott – közmeghallgatással egybekötött – ülésén Kenderesen. 
 
 
 
 

M U T A T Ó 
                                                       
 
Napirend:         Szám: 
 
 
Kenderes Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. február 9-i 
közmeghallgatással egybekötött ülése napirendjének elfogadásáról 10/2015. 
 
1./ Előterjesztés Kenderes Város Önkormányzatának 2015. évi 
     költségvetési koncepciójáról      ----- 
 
2./ Tájékoztatás az egyházi oktatás beindításának lehetőségéről  ------  


